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Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

van:[EEE§ EB) EEE amin o>
Datum:TT 17 dec. 2020 9:08PM

@minvws.nl>
—.Pp:FW: FG Advies DPIA CIMS

Bestel ik neem aan dat je inmiddels door op de hoogte bent gebracht over onze zorgen tav CIMS.

Bijgaande FG advies 1s daar deels een illustratie van. Ik neem aan dat je dit advies ook al intern hebt ontvangen gezien de

urgentie van de kwestie. Kunnen we hier morgen even en marge van de BR over spreken? Dan hebben we ook alle

betrokken BR leden byj elkaar en kunmen we onze beelden delen en zonodig kijken hoe we kunnen helpen.

Met vriendelijke groet,

Buiten werktijden mailen mag, maar hoeft met. Beantwoord deze mail op een voorjou geschikt moment.

van:[IEEE € (EEE)-BECEETNinvvs ul
Datum: oat AT 17 dec. 2020 8:41 PM

Aan: ) minvws.ol>, AEEEDY) <BEXET@ minvvws.ol>
) @minvws.mKopie:

Onderwerp: FW: FG Advies DPIA CIMS

Beste BREE en EZR
Ter informatie, zie onderstaande.

Groeten

var:IEEE|. (NCEE
Verzonden: donderdag 17 december 2020 20:35

nan: ERE) I. (GREY) IEEE iw n>

Onderwerp: FW: FG Advies DPIA CIMS

Beste
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Zie ook mijn voorgaande mail.

Ik houd je hierbij graag aangelijnd.

De DPIA zoals die er nu ligt is nog niet van voldoende kwaliteit. Wetende dat er nog veel in beweging is echter 2 belangrijke
zaken:

- De privacy risico’s zijn momenteel onvoldoende in beeld, er is tot nog toe met name in gezoemd op security risico’s. De

privacyrisico’s dit wil zeggen de effecten voor de betrokkenen zijn nog onvoldoende inzichtelijk;
- Ten aanzien van de securityrisico’s blijkt uit de onderliggende documenten als de risicoanalyse CIMS en het Spoedadvies

informatiebeveiliging een aantal zorgwekkende hoog risico IB aspecten geidentificeerd te zijn. Het is van belang om een

duidelijk beeld te verkrijgen welke risico’s met maatregelen gemitigeerd gaan worden om een uiteindelijk beeld te

krijgen van de restrisico’s.

Mocht je vragen hebben, dan licht ik e.e.a uiteraard graag even mondeling toe.

Met

jis=
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arivm.nl>; [EES EE
minvws.nl) <

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Beste allen,

Bijgaand het FG advies inzake Vaccinatieregister CIMS.

Het advies is opgesteld in het besef dat het een concept DPIA betreft en besluitvorming op een aantal punten nog moet

plaatsvinden.

Mochten er vragen en opmerkingen zijn, aarzel niet om contact met mij op te nemen.

Morgen ben ik nog telefonisch bereikbaar, hierna ben ik 2 weken met verlof.

geleid jij het FG advies binnen het RIVM door?

Met

iii iil



1015263

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

minvws.nl | (06)IEEE
Parnassusplein5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag


